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Wi?ksz? stabilno?? finansow? dla szpitali, popraw? opieki nad pacjentem zapowiada? po wprowadzeniu sieci
szpitali i opieki koordynowanej minister Marek Tombarkiewicz, który go?ci? w Kielcach 19 maja na II
Ogólnopolskiej Konferencji „Ewidencjonowanie ?wiadcze? zdrowotnych podstaw? bezpiecze?stwa prawno –
finansowego placówki medycznej”.

Wyja?ni?, ?e zgodnie z za?o?eniami ustawy o sieci szpitali, w sieci znajd? si? szpitale, które ?wiadcz? us?ugi
ca?odobowo, tak?e lecznice monoprofilowe (z jednym oddzia?em), zw?aszcza je?li jest to jedyny szpital w
powiecie. - Projekt jest zmieniony znacz?co na korzy?? szpitali. W regionie ?wi?tokrzyskim w sieci znajd? si?
w?a?ciwie wszystkie szpitale (w??cznie ze szpitalem w Kazimierzy Wielkiej). Wi?kszo?? szpitali powiatowych
zosta?a przypisana do drugiego poziomu. Wa?? si? jeszcze losy szpitala Górka w Busku – Zdroju – mówi? minister
Marek Tombarkiewicz. Poinformowa?, ?e do 27 czerwca zostanie opublikowania lista szpitali, które wejd? w sk?ad
sieci z przypisaniem do odpowiedniego poziomu (I - III). Na osobnym poziomie znajd? si? szpitale onkologiczne,
pulmonologiczne, pediatryczne i szpitale o zasi?gu krajowym, które maj? kluczowe znaczenie dla zdrowia
publicznego. Sie? ruszy od 1 pa?dziernika. W trzecim kwartale b?d? kontraktowane uzupe?niaj?co brakuj?ce
oddzia?y udzielaj?ce ?wiadcze? w trybie jednodniowym oraz poradnie specjalistyczne, które nie s? poradniami
przyszpitalnymi.

Zapowiedzia?, ?e po likwidacji z dniem 1 stycznia 2018 roku Narodowego Funduszu Zdrowia, zgodnie z ustaw? o
narodowej s?u?bie zdrowia, zamiast oddzia?ów wojewódzkich NFZ b?d? Wojewódzkie Urz?dy Zdrowia
podlegaj?ce wojewodom, a ich nadrz?dnym zwierzchnikiem b?dzie Ministerstwo Zdrowia, które b?dzie rozdziela?o
?rodki gromadzone na pa?stwowym funduszu zdrowia.

 - Szpital b?dzie dostawa? rycza?t, a cz??? ?wiadcze? b?dzie p?acona w systemie fee for service, czyli za us?ug?.
Umowy z wojewod? dla szpitali w sieci b?d? podpisywane na cztery lata, co zagwarantuje szpitalom du??
stabilno??. Ale nawet jak szpital dostanie rycza?t, to nie znaczy, ?e nie b?dzie musia? si? stara?, poniewa? b?dzie
musia? utrzyma? wysok? jako?? ?wiadczonych us?ug i poziom bezpiecze?stwa pacjentów – zastrzeg? minister.
Obowi?zkiem szpitali ma by? prowadzenie systemu monitoringu zdarze? niepo??danych. Zmieni? maj? si? równie?
zasady przyznawania certyfikatów akredytacyjnych: je?li w jednej z ocen cz?stkowych szpital uzyska 0, nie otrzyma
akredytacji. – ?eby?my si? nie zastanawiali, jak to mo?liwe, ?e w szpitalu z akredytacj? dosz?o do zdarzenia
niepo??danego i by?o zagro?one bezpiecze?stwo pacjenta – t?umaczy? minister Marek Tombarkiewicz.

Dla pacjentów stabilno?? systemu ma si? prze?o?y? na koordynacj? opieki. Wszystkie poradnie przyszpitalne,
wchodz?ce w struktur? szpitala maj? zapewnione kontraktowanie na zasadzie rycza?tu i jednocze?nie personel
szpitala musi koordynowa? post?powanie z pacjentem po zako?czeniu leczenia szpitalnego, np. je?li pacjent
wychodzi ze szpitala, musi mie? ustalony termin wizyty w poradni przyszpitalnej, a je?li wymaga rehabilitacji, musi
mie? j? zapewnion?.

Na korzy?? pacjenta maj? dzia?a? równie? zmiany w organizacji  podstawowej opieki zdrowotnej: schemat
obejmuj?cy trzy ogniwa – lekarza-piel?gniark? –po?o?n?, planowane jest równie? wprowadzenie porad
dietetycznych, bilans 50 –latka.

Goszcz?cy na konferencji minister Marek Tombarkiewicz zapowiedzia? równie?, ?e wyceny procedur
onkologicznych ulegn? zmianie. - Agencja Oceny pracuje nad realno?ci? tych wycen w radioterapii i chemioterapii.
Wszystkie procedury powinny by? tak wycenione, ?eby nie generowa?y deficytu finansowego. Nawet je?li teraz s?
zbyt niskie, AOTMiT b?dzie stara?a si? dostosowa? je do rzeczywistych kosztów - powiedzia?.

Minister zapowiedzia? tak?e sta?y wzrost nak?adów na ochron? zdrowia, a? do poziomu 6%  PKB w 2025 roku. 
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